



PAN GLOBAL CONSULTANCY L.L.C  
بان جلوبال للاستشارات ذ.م.م

## Pan Global Consultancy: Your Trusted Partner in Management Consulting

At Pan Global Consultancy, we specialize in providing comprehensive management consulting services designed to drive your business to new heights. With over 24 years of experience in Consulting, Financial & Operational Support and Financial Advising, our founder and team of highly qualified professionals have guided companies across Asia, MENA, Europe, and the United States towards success.

### Why Choose Pan Global Consultancy?

1. **24+ Years of Industry Expertise:** Decades of experience across diverse industries.
2. **Tailored Solutions:** We provide custom consulting services designed to meet your specific business needs.
3. **Expert Team:** Highly qualified finance professionals bring deep industry knowledge and experience.
4. **Proven Results:** We have a track record of delivering impactful outcomes across various sectors.
5. **Comprehensive Management Services:** From management support to financial & operational efficiency improvement we offer end-to-end support.
6. **Client-Centric Approach:** Your success is our priority, with a focus on excellence and innovation.
7. **Solutions to your Business problems:** Customized solutions to resolve your specific business issues.

### Our Comprehensive Management Consultancy Services Include:

- **Business Restructuring & Turnaround**
- **Internal Control**
- **Financial & Operational Support**
- **Training and Staff Empowerment**
- **Feasibility Study & Business Plan Strategy**
- **MIS Report, Due Diligence**
- **Budgeting, Cost Control & Cost Reduction**
- **Performance and Profit Improvement**
- **Risk Management & Compliance**
- **Company Formation & Liquidation Assistance**
- **Organizational Restructuring**
- **Business Valuation, Amalgamation**
- **Financial Advisory**
- **Strategic and Business Model Innovation**
- **Project Management**
- **PRO Services & More**



### Empowering Businesses Globally

*Partner with Pan Global Consultancy and let us help you achieve financial clarity and business success. Through expert guidance, we provide comprehensive management support to enhance your financial operations and drive success.*

### Contact Us Today

Mobile: 5559 7197 | 5101 5055 | 3013 3552  
Landline: 448622012

### Visit Us

Pan Global Office No: 1, 4th Floor, Block 2  
Building 57, Buzwair Building  
Al Mansoura, Doha, Qatar



Email: [coo@panglobalconsultancy.com](mailto:coo@panglobalconsultancy.com) | [info@panglobalconsultancy.com](mailto:info@panglobalconsultancy.com)

Website: [www.panglobalconsultancy.com](http://www.panglobalconsultancy.com)

*Transform your business with Pan Global Consultancy—where expertise meets excellence.*



PAN GLOBAL CONSULTANCY L.L.C

بان جلوبال للاستشارات ذ.م.م

## بان جلوبال للاستشارات: شريكك الموثوق في الاستشارات الإدارية

نحن في بان جلوبال للاستشارات، متخصصون في تقديم خدمات استشارية إدارية شاملة مصممة لدفع أعمالك نحو آفاق جديدة، مع أكثر من ٢٤ عاماً من الخبرة في مجال الاستشارات والدعم المالي والتشغيلي والتوجيه المالي، وقد قام مؤسسنا وفريقنا من المهنيين المؤهلين تأهيلاً عالياً بتوجيه الشركات في جميع أنحاء آسيا والشرق الأوسط وشمال إفريقيا وأوروبا والولايات المتحدة نحو النجاح.

### لماذا تختار بان جلوبال للاستشارات؟

١. أكثر من ٢٤ عاماً من الخبرة في المجال: عقود من الخبرة في مختلف المجالات.
٢. حلول مخصصة: نقدم خدمات استشارية مصممة خصيصاً لتلبية احتياجات عميلك المحددة.
٣. فريق خبراء: متخصصون ماليون مؤهلون تأهيلاً عالياً يتمتعون بمعرفة وخبرة عميقة في المجال.
٤. نتائج مثبتة: لدينا سجل حافل من تحقيق نتائج مؤثرة عبر مختلف القطاعات.
٥. خدمات إدارة شاملة: بدءاً من الدعم الإداري إلى تحسين الكفاءة المالية والتشغيلية نحن نقدم الدعم الشامل.
٦. نهج يركز على العميل: نجاحك هو أولويتنا، مع التركيز على التميز والابتكار.
٧. حلول فعالة لمشكلات الأعمال: نقدم حلولاً مخصصة لمعالجة تحديات عميلك المحددة.

### تشمل خدماتنا الاستشارية الإدارية الشاملة ما يلي:

- إعادة هيكلة الأعمال وتغيير مسارها
- الرقابة الداخلية
- الدعم المالي والتشغيلي
- تدريب وتمكين الموظفين
- دراسة الجدوى واستراتيجية خطة العمل
- تقارير نظام إدارة المعلومات، والتحقق المالي
- إعداد الميزانية، والتحكم في التكاليف، وخفض التكاليف
- تحسين الأداء والأرباح
- إدارة المخاطر والامتثال
- تأسيس الشركات والمساعدة في عمليات التصفية
- إعادة الهيكلة التنظيمية
- تقييم الأعمال، والدمج
- التوجيه المالي
- الابتكار الاستراتيجي ونموذج الأعمال
- إدارة المشاريع
- خدمات العلاقات العامة والمزيد



### اتصل بنا الآن

الجوال: ٥٥٥٩٧١٩٧ | ٥١.١٥.٥٥ | ٣.١٣٣٥٥٢  
الهاتف: ٤٤٨٦٢٢.١٢



### قم بزيارتنا

مكتب بان جلوبال للاستشارات العنوان: المكتب رقم ١  
الطابق الرابع، مجمع رقم ٢، المبنى ٥٧،  
مبنى بوزوير، المنصورة، الدوحة، قطر

### تمكين الشركات على مستوى العالم

كن شريكاً بان جلوبال للاستشارات ودعنا نساعدك على تحقيق الوضوح المالي وتعزيز نجاح أعمالك. من خلال توجيهات خبرائنا، نقدم لك دعماً إدارياً شاملاً لتحسين عملياتك المالية وضمان نجاح مستدام.

Email: [coo@panglobalconsultancy.com](mailto:coo@panglobalconsultancy.com) | [Info@panglobalconsultancy.com](mailto:Info@panglobalconsultancy.com)

Website: [www.panglobalconsultancy.com](http://www.panglobalconsultancy.com)

قم بتحويل أعمالك مع بان جلوبال للاستشارات - حيث تلتقي الخبرة بالتميز.